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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 6 d’abril del 

2018, ha examinat les preguntes amb resposta escrita 

del Govern presentades pel M. I. Sr. Carles Naudi 

d’Areny-Plandolit Balsells, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 23 de 

març del 2018, relatives a les obligacions que el 

Govern projecta que assumirà Andorra en l’acord 

d’associació amb la UE i d’acord amb els articles 18 

i 129 del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-les a tràmit i ordenar la seva publicació, 

(Reg. Núm. 387). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 6 d’abril del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, Carles Naudi d’Areny-Plandolit 

Balsells, conseller general, d’acord amb el que 

disposen els articles 129 i següents del Reglament del 

Consell General, formulo les preguntes següents al 

M. I. Govern a fi de què, se’m contestin de forma 

escrita en el més breu termini. 

Tenint en compte les obligacions que el Govern 

projecta que assumirà Andorra en l’acord 

d’associació amb la UE: 

Quina és la posició del Govern pel que fa al mètode 

d’incorporació del gran volum de l’acquis de la UE 

en l’ordenament jurídic nacional? 

Té el Govern previst presentar un projecte d’acte 

legislatiu d’incorporació per a la seva adopció pel 

Consell General? 

Preveu el Govern de presentar a més al Consell 

General un projecte sol·licitant l’aprovació d’un acte 

de legislació delegada d’acord amb l’article 59 de la 

Constitució? 

En cas afirmatiu quines serien les formes 

parlamentàries de control, les matèries, els principis i 

les directrius contingudes en el projecte de delegació 

del Govern? 

A Casa de la Vall, el 23 de març del 2018 

Carles Naudi d’Areny-Plandolit Balsells  

Conseller general 

4.4.2 Respostes escrites 

Edicte 

El síndic general, d’acord amb les previsions de 

l’article 90 del Reglament del Consell General, 

Disposa 

Publicar la resposta del Govern a les preguntes 

formulades pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller 

general del Grup Parlamentari Mixt, relatives a 

l’evolució de les subvencions esportives (2011-

2017), publicades en el Butlletí del Consell General 

número 99/2017, de data 13 de desembre. 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 d’abril del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Ministeri de Cultura Joventut i Esports  

Preguntes escrites al Govern  

(Reg. Núm. 115) 

Preguntes escrites al Govern que es formulen en 

relació a l’evolució de les subvencions esportives 

(2011-2017) Reg. Núm. 1531, formulada pel  

M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt. 

1 - Com justifica el Govern que la partida destinada 

a subvencions a entitats esportives legalment 

constituïdes hagi caigut de 3,6 milions l'any 2011 a 

3,17 el 2017? 

2 - Per quins motius s'ha decidit reduir de forma 

considerable les subvencions a entitats com la 

Federació d'Atletisme (-19%), la de Judo i Jiu-Jitsu (-

18%) o la de Natació (-22%)? 

3 - Com justifica Govern que dues entitats tan 

sensibles ja no només esportivament parlant sinó 

també per la seva importància social com són la 

d'Special Olímpics i la Federació Andorrana 

d'Esports Adaptats (FADEA) hagin sofert en aquest 

període reducció de la seva subvenció, en tots dos 

casos, del 15%? 

4 - Per què, malgrat el context global de disminució 

de les subvencions, entitats com la Federació de 

Muntanyisme o la d'Esquí han vist el seu ajut 

considerablement incrementat en el període 2011-

2017 (+46% i 8%) respectivament? 

L’any 2011, tenint en compte la situació excepcional 

de crisi econòmica, les directrius generals del Govern 

imposaven per a l’elaboració del pressupost una clara 

contenció de la despesa. 


